

# 基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-36 號)

## 有關拍攝高班畢業相事宜

敬啟者：

本校訂於 3 月 24 日(星期三)安排攝影公司於上課時間內為高班畢業生拍攝畢業團體照片及個人學士袍照片，如 台端欲委託本校代為統籌辦理。請家長於 3 月 18 日(星期四)或之前填妥回條連同有關費用交回班主任。有關拍攝詳情如下：

(一) 拍攝費用合共：港幣\$120 元正

- 包括：
- (A) 8" x10" (8R) 畢業班相 1 張
  - (B) 8" x10" (8R) 分組畢業相 1 張
  - (C) 5" x7" (5R) 個人彩色學士相 1 張
  - (D) 1.5" X 2" 個人彩色學士相 8 張

拍攝當日學生請穿著整齊夏季校服、白色短襪及黑皮鞋，學校亦提供畢業袍予各學生拍照。

(二) 有關畢業禮之安排容後公佈。

家長如對上述安排有任何查詢，可致電本校 2471 6461 與周小姐聯絡。

此致  
各高班家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長 林琮美 啟  
林琮美

2021 年 3 月 12 日

### 回 條

敬覆者：

本人知悉第 20/21-36 號通告之內容。

- 本人 同意 委託 貴校代安排辦理有關敝子弟拍攝畢業照片事宜，並付上費用港幣 \$120 元正，敬希查收。
- 本人 不同意 委託 貴校代安排辦理有關敝子弟拍攝畢業照片事宜。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班 別：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

## C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(20/21-036)

### Photo Services of graduation photos of K3 students

March 12, 2021

Dear Parents :

Our school will be having student photos taken on 24<sup>th</sup> March, 2021 (Wednesday).The photo service is voluntary and through an appointed photography company. Please return the slip and submit the fee by 18<sup>th</sup> March, 2021(Thursday).Please pay attention to our school schedule and the details are as follows:

#### A) Fees for photo services

The fees for the graduation ceremony is HK\$120

- Includes:
1. One 8" X10"(8R) class photo
  2. One 8" X10"(8R) group photo
  3. One 5" X 7"(5R) individual graduation photo
  4. Eight pieces of 1.5" X 2" individual graduation photo

Students should wear the summer uniform, white socks and black shoes. School will provide the graduate gown for students to take the photos.

**B)** The arrangements for the graduation ceremony will be announced later.

If parents have any questions, please call our school at 2471 6461 to Miss Chow, thank you!

Yours sincerely,



Helen Lam  
Lam King Mei Helen  
The Principal



#### Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten

This is to acknowledge receipt of the notice 20/21-036.

I **agree** the arrangement of the school for my child's graduation photo, and I will pay the fee of HK\$120.

I **do not wish** to purchase the graduation photos.

Student's Name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_